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>【篇一】
1、就算撞得头破血流，也要冲进一本线大楼。
Even if you hit your head with blood, you have to rush into a line building.
2、若不给自己设限，则人生中就没有限制你发挥的藩篱。
If you don\'t set limits on yourself, there are no barriers in your life that limit your use.
3、把汗水变成珍珠，把梦想变成现实！
Turn sweat into pearls and dreams into reality!
4、现在站在什么地方不重要，重要的是你往什么方向移动？
It doesn\'t matter where you stand now. What matters is where you move?
5、借人之智，完善自己。学的别人，做的自己。
Take advantage of people\'s wisdom to improve oneself. Learn from the best others and be the best self.
6、数椽矮屋，锁不住五夜书声。
Hawthorn huts can\'t lock the sound of books for five nights.
7、人格的完善是本，财富的确立是末。
The perfection of personality is the foundation, and the establishment of wealth is the end.
8、翘首盼来的春天属于大自然，用手织出的春天才属于自己。
Looking forward to the spring belongs to nature, and the hand-woven spring belongs to itself.
9、站在巨人的肩上是为了超过巨人。
Standing on the shoulders of giants is to surpass giants.
10、今日不肯低头，明日何以抬头？
If you refuse to bow today, why will you raise your head tomorrow?
>【篇二】
1、奋斗的双脚在踏碎自己的温床时，却开拓了一条创造之路。
The struggling feet break their hotbeds, but they open up a road of creation.
2、一心一意搞好中考复习；奋战百日报答父母深恩。
Dedicated to doing a good job in college entrance examination review; struggling 100 Daily to answer the deep gratitude of parents.
3、钢钎与顽石的碰撞声，是一首力的歌曲。
The collision sound of steel brazing and stubborn stones is a powerful song.
4、将信心带到考场，把捷报送回家中。
Bring confidence to the examination room and send the report home.
5、用我们的努力铸造人生的美丽！
Found the beauty of life with our efforts!
6、“不可能”只存在于蠢人的字典里。
\"Impossible\" exists only in the dictionary of fools.
7、不逼自己一把，怎么知道你有多优秀。
How do you know how good you are without pushing yourself?
8、人生的成功不过是在紧要处有一份坚持。
Success in life is nothing more than perseverance in the crux.
9、攀登者智慧和汗水，构思着一首信念和意志的长诗。
The climber\'s wisdom and sweat conceived a long poem of faith and will.
10、克服挫折的能力是指路的航标。
The ability to overcome setbacks is the beacon of the road.
>【篇三】
1、杏坛翘楚依实力激扬文字，巴蜀精英凭诚信指点江山。
The apricot altar elite encourages the writing according to its strength, and the Bashu elite points out the river and the mountain by its sincerity.
2、停止奋斗的脚步，江河就会沦为一潭死水。
Stop fighting and the river will become a stagnant pool.
3、我决不为失败找借口，我只为成功找方法。
I will never make excuses for failure, I will only find ways to succeed.
4、明天的希望，让我们忘了今天的痛苦。
Tomorrow\'s hope, let us forget today\'s pain.
5、知识改变命运，奋斗成就未来。
Knowledge changes destiny and strives for the future.
6、最困难的时候，就是距离成功不远了。
The most difficult time is not far from success.
7、真正没有资格谈明天的人，是那个不懂得珍惜今天的人。
The person who is really not qualified to talk about tomorrow is the one who does not know how to cherish today.
8、太阳照亮人生的路，月亮照亮心灵的路。
The sun illuminates the way of life and the moon illuminates the way of the soul.
9、小鸟眷恋春天，因为它懂得飞翔才是生命的价值。
Birds love spring because they know that flying is the value of life.
10、百尺高梧，撑得起一轮月色；数椽矮屋，锁不住五夜书声。
Hundred feet tall, can support a round of moonlight; Hawthorn dwelling, can not lock five nights of book sound.
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